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Zadeva: Zapisnik 12. seje Odbora za spremljanje Operativnega programa za izvajanje 

Evropskega sklada za pomorstvo in ribištvo v RS za obdobje 2014-2020

Kraj sestanka: Webex

Datum in ura sestanka: sreda, 18. 05. 2022 ob 10.00 uri

Sejo vodil: mag. Aleš Irgolič, državni sekretar, predsednik Odbora za spremljanje 

Prisotni člani Odbora za spremljanje z glasovalno pravico: 

mag. Aleš Irgolič, Ana Le Marechal Kolar, Jernej Švab, Nataša Lipovec, Alina Cunk Perklič, 

Alenka Ražman, Simona Laznik, Barbara Kutin Slatnar, Barbara Simonič, Arturo Steffe, mag. 

Miran Mihelič, Janika Gregorič Zečevič, Saša Dragar Milanovič, Marina Dobraš, Marjetka 

Martinovič, Tina Centrih Genov, Irena Fonda, dr. Urša Koce, Marjana Peterman, dr. Polona 

Pengal, dr. Borut Mavrič, Edvard Avdič Mravlje.

Prisotni predstavniki MKGP, Sektor za ribištvo:

dr. Bety Breznik, Matej Zagorc, Melita Zgonc, mag. Neža Sautet, Petra Filipi, dr. Polona Bunič, 

Borut Kosi, Simona Dolinšek, Aleš Šifrer

Ostali udeleženci: Andrea Lanza (DG MARE), Albena Aminkova (DG MARE), Irena Zakrajšek, 

Borut Vidmar (UNP), Anita Jakuš (GZS), Mojca Kuhar (MPZ), Nik Lupše (Morigenos), Aneta 

Absec (ARSKTRP)

Uvodoma je mag. Aleš Irgolič, predsednik Odbora za spremljanje OP ESPR 2014-202 (v 

nadaljevanju: OS) pozdravil vse prisotne. Še posebej je pozdravil predstavnico Evropske komisije

(v nadaljevanju EK), Generalnega direktorata za pomorske zadeve in ribištvo, go. Albeno 

Aminkovo, pristojno uradnico za Slovenijo, in g. Andreja Lanzo, predstavnico Organa za 

potrjevanje ga. Aneto Absec iz Agencija RS za razvoj podeželja ter predstavnika Revizijskega 

organa ga. Ireno Zakrajšek ter g. Boruta Vidmarja, ki bo prevzel delo ge. Zakrajšek na Uradu RS 

za nadzor proračuna. Prisotne je opozoril, da se seja zaradi priprave zapisnika snema. Sledilo je 

ugotavljanje sklepčnosti. OS je sklepčen, če je prisotna več kot polovica njegovih članov oz. 

namestnikov. Po preverjanju prisotnosti je bilo ugotovljeno, da je na seji prisotnih 22 članov oz.

namestnikov (od skupno 29 članov oz. namestnikov).

Sledila je predstavitev dnevnega reda. 

Ad 1) Predstavitev dnevnega reda

Pod prvo točko je predsedujoči predstavil dnevni red.
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Dnevni red je bil sledeč:

1. Potrditev dnevnega reda.

2. Potrditev zapisnika 11 seje.

3. Potrditev letnega poročila za referenčno leto 2021.

4. Trenutno stanje izvajanja OP ESPR 2014-2020.

5. Predstavitev priprave Programa ESPRA 2021-2027.

6. Razno.

Predsedujoči je opozoril člane oz. namestnike, da mora OS dnevni red potrditi; vpraša, ali ima še 

kdo kakšno pripombo na dnevni red. OS na rednih sejah sprejema odločitve z večino glasov 

prisotnih članov oziroma namestnikov. 

Sledilo je glasovanje, kjer se je soglasno sprejel naslednji sklep:

SKLEP 1: Dnevni red se sprejme brez pripomb.

Sledila je potrditev zapisnika prejšnje seje

Ad 2) Potrditev zapisnika prejšnje seje

Predsedujoči je povedal, da se je enajsta seja Odbora za spremljanje zaradi razmer, ki so bile 

posledica epidemije COVID-19, odvijala na daljavo, s pomočjo webexa dne, 17. maja 2021. 

Osnutek zapisnika je bil vsem udeležencem posredovan v predpisanem roku. Prejete pripombe 

članov in predstavnikov EK se je upoštevalo in vključilo v osnutek zapisnika. Dokument je bil 

članom Odbora za spremljanje posredovan skupaj z vabilom na sejo. Predsedujoči je vprašal

člane oz. namestnike, ali imajo še kakšne pripombe na zapisnik.

Ker pripomb ni bilo, je predsedujoči pozval h glasovanju, kjer se je soglasno sprejel sklep: 

SKLEP 2: Odbor za spremljanje se je seznanil in potrdil zapisnik 11. seje Odbora za

spremljanje.

Sledila je potrditev letnega poročila o izvajanju OP ESPR 2014-2020 za referenčno leto 2021

Ad 3) Potrditev letnega poročila o izvajanju OP ESPR 2014-2020 za referenčno leto 2021

Predsedujoči pove, da je Organ upravljanja pripravil letno poročilo o izvajanju OP ESPR 2014-

2020 za referenčno leto 2021. Dokument so udeleženci prejeli skupaj z vabilom. Poročilo je bilo 

pripravljeno v slovenščini in angleščini. Gradivo v obliki Power Point prezentacije predstavi g. 

Jernej Švab, vodja Sektorja za ribištvo. (priloga 1: Letno poročilo o izvajanju OP ESPR 2014-

2020, referenčno leto 2021)

g. Švab v začetku predstavi pravne podlage priprave letnega poročila o izvajanju OP ESPR 2014-

2020 in časovne roke. Nadaljuje z vsebino in načinom potrjevanja letnega poročila. Sledi 

predstavitev javnih razpisov po ukrepih prednostnih nalog unije in predstavitvijo izvajanja tehnične 

pomoči. Na koncu poda še sklepno oceno. 
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Predsedujoči se zahvali za predstavitev in pove, da je Organ upravljanja že pred sejo letno 

poročilo dopolnil na podlagi predlogov EK. Predsedujoči vpraša prisotne, ali obstajajo morebitne 

pripombe članov oz. namestnikov oziroma, ali ima kdo vprašanja glede predstavljenega gradiva.

Ga Aminkova iz EK pozdravi vse prisotne in se zahvali za predstavitev letnega poročila. Pove, da 

je šlo v referenčnem letu za pospešeno izvajanje OP. Zahvali se tudi Organu upravljanja za 

predhodno poslan osnutek poročila, na katerega je EK že posredovala pripombe, z namenom, 

da bi poročilo še izboljšali. Pove, da potrebujejo kvalitetno poročilo s celovitimi in konkretnimi 

podatki, ker bo poročilo javno objavljeno, tako da bo širša javnost na poročilo lahko podala 

komentar. Organ upravljanja spomni, da mora biti poročilo javno objavljeno, skupaj s seznamom 

upravičencev. Po prejetju poročila, ki mora biti poslano na EK do konca meseca maja, bodo 

poročilo tudi uradno ocenili.

Ker drugih pripomb ni bilo, predsedujoči pozove k glasovanju, kjer se soglasno sprejme sklep:

SKLEP 3: Odbor za spremljanje se je seznanil in potrdil letno poročilo o izvajanju OP ESPR 

2014-2020 za referenčno leto 2021. Organ upravljanja v poročilo vključi pripombe Evropske 

Komisije in ga posreduje preko informacijskega sistema SFC2014 Evropski komisiji do 31. 

maja 2022 ter članom odbora skupaj z zapisnikom seje. Hkrati se Organ upravljanja 

pooblasti, da v nadaljevanju postopka uskladi gradivo z Evropsko komisijo do končnega 

sprejetja.

Sledila je točka o trenutnem stanju izvajanja OP ESPR 2014-2020

Ad 4) Trenutno stanje izvajanja OP ESPR 2014-2020

Predsedujoči povabi g. Jerneja Švaba, da predstavi trenutno stanje izvajanja OP ESPR 2014-

2020 in predvideno izvajanje v letu 2022. (priloga 2: Trenutno stanje izvajanja OP ESPR 2014-

2020, maj 2022).

G. Švab v začetku predstavi vse tekoče aktivnosti, nato predstavi vse ukrepe, ki se izvajajo preko 

javnih razpisov in tehnične pomoči. Sledi podroben prikaz izvajanja ukrepov po prednostnih 

nalogah unije. Nadaljuje s pregledom izvajanja ukrepov OP po letih in pregledom zahtevkov za 

plačilo EK in nadaljnjimi koraki v letu 2022. Za konec poda informacijo o spletni strani, kjer lahko

vsi zainteresirani dobijo podatke o odobrenih operacijah.

Predsedujoči se zahvali za predstavitev in vpraša prisotne, ali obstajajo morebitne pripombe 

članov oz. namestnikov oziroma, ali ima kdo vprašanja glede predstavljenega gradiva.

Dr. Pengal ima vprašanje kako konkretno se namerava pospešiti črpanja sredstev v smislu lažje 

prijave na razpise.

G. Švab pojasni, da je bilo veliko storjenega že tekom perspektive, da se olajša upravičencem 

prijavo na javne razpise in na javna naročila, ki jih objavlja ministrstvo. Iz predstavitev je bilo 

razvidno, da so bila sredstva za javna naročila večinoma že vsa odobrena in se operacije izvajajo. 

Drugi odprti javni razpisi pa se nanašajo na Produktivne naložbe v akvakulturo (klasično 

akvakulturo), Predelava ribiških proizvodov in proizvodov iz akvakulture, Ribiška pristanišča, 

mesta iztovarjanja, prodajne dvorane in zavetja ter na Zdravje in varnost, kjer je sistem prijave in 

oddaje vloge že utečen. Vlagateljem pri oddaji vlog in zahtevkov pomaga kontaktna oseba na 
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Posredniškem organu.

Dr. Mavrič ima vprašanje glede možnosti izplačil nadomestil zaradi kriznih razmer, kot je višanje 

cen energentov. Zanima ga ali so do nadomestil upravičeni samo upravičenci iz osnovnih 

dejavnosti, kot so ribištvo, akvakultura in predelava, ali pa so do njih upravičeni tudi vsi 

upravičenci, ki sodelujejo pri izvajanju določenih nalog v Evropskem skladu za pomorstvo in 

ribištvo.

G. Švab je odgovoril, da trenutni predlog omogoča nadomestila samo za sektor ribištva, 

akvakulture in predelave.

Ga. Aminkova je odgovorila, da je EK predlagala amandma na uredbo EU št. 508/2014 o 

Evropskem skladu za pomorstvo in ribištvo, zaradi vojne v Ukrajini, ki je trenutno v zakonodajnem 

procesu. EK v amandmaju predlaga izplačilo nadomestil za ribištvo, akvakulturo in predelovalne 

sektorje za izgube ali dodatne stroške, nastale zaradi vojne v Ukrajini. V kolikor bo amandma 

sprejet, bodo morale države članice skladno s tem pripraviti spremembo svojih operativnih

programov, iz katerega bo razvidno kaj konkretno bo obsegalo nadomestilo.

Ga Aminkova je v nadaljevanju podala komentar EK na trenutno izvajanje OP ESPR 2014-2020. 

Najprej se je zahvalila g. Švabu za celovito poročilo. Zahvalila se je tudi Organu upravljanja za 

napredek pri izvajanje OP in višini prevzetih obveznosti v vrednosti 86% od načrtovanih, kar je 

bolje kot v prejšnjih letih, ko je prišlo do t.i. decommitmenta, ko so prevzete obveznosti po pravilu 

N+3 zapadle. V nadaljevanju je poudarila, da bodo izdatki za črpanje iz OP ESPR 2014-2020 

upravičeni še do konca leta 2023. V tem obdobju leta in pol se morajo izbrati operacije in 

upravičence. Vsi napori se morajo vložiti v sklepanje pogodb z upravičenci še v tem letu, da se 

bodo lahko projekti in izplačila pravočasno izvedli. V nadaljevanju je pozvala Organ upravljanja, 

da še v tem letu zmanjša razliko med višini prevzetih obveznosti in stopnjo izplačil upravičencem, 

ki trenutno znaša 55 %. Nadaljevala je s problematiko obnove pristanišča v Seči iz prve 

prednostne naloge Unije, ki se zaradi administrativnih ovir ne bo realizirala. Organ upravljanja je 

pozvala, k nujnimi ukrepom za povečanje črpanja sredstev iz te prednostne naloge, da denar ne 

bo izgubljen. Predlaga alternativne projekte za črpanje teh sredstev, kot so aktivnosti ostalih 

pristanišč in izplačilo nadomestil ali dodeljevanje sredstev preko prevzetih obveznostih na ostalih 

prednostnih nalogah t.i. overcommitment. Glede prednostne naloge dve, ki zajema področje 

akvakulture, je izrazila skrb nad stopnjo izplačil upravičencem, ki se mora izvajati hitreje. Organ 

upravljanja tudi pozove da skupaj z organom, pristojnim za okolje, odstrani administrativne ovire 

za črpanje sredstev, ki so bile omenjene s strani dr. Pengal. Glede prednostne naloge tri, pohvali 

dobro napredovanje pri aktivnostih zbiranja podatkov in izrazi podporo nadaljnjim aktivnostim za 

nadzor ribištva. Glede prednostne naloge štiri, lokalni razvoj, ki ga vodi skupnost, pohvali trenutno 

stanje, izrazi tudi potrebo po čimprejšnji odobritvi projektov lokalnih akcijskih skupin Istre in 

Gorenjske. Ravno tako pohvali stanje na prednostnih nalogah pet in šest, kljub zmanjšanju 

proračuna na prednostni nalogi pet. Na koncu pohvali napredek in še enkrat pozove k

pospešenemu izvajanju aktivnosti na prvi prednostni nalogi Unije. 

Ga. Le Marechal Kolar je v nadaljevanju odgovorila na pomislek EK glede prve prednostne naloge

Unije. Poudari, da se na Organu upravljanja zavedajo te problematike in vlagajo vse napore, da 

bi se sredstva, ki so bila namenjena obnovi pristanišča v Seči, namenila aktivnostim ostalih 

pristanišč v želji, da bodo sredstva namensko porabljena. Še vedno pa upa, da bo vsaj del 

sredstev kljub temu porabljen za manjše projekte pri posodobitvi pristanišča v Seči. Upa tudi, da 

se bo vsaj del sredstev lahko porabil za nadomestilo upravičencem zaradi zvišanja cen 
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energentov, z namenom porabe sredstev.

Ker drugih pripomb ni bilo, predsedujoči pozove k glasovanju, kjer se soglasno sprejme sklep: 

SKLEP 4: Odbor za spremljanje se je seznanil s trenutnim stanjem izvajanja OP ESPR 2014-

2020 za leto 2022.

Sledila je točka dnevnega reda predstavitev priprave Programa ESPRA 2021-2027.

Ad 5) Predstavitev priprave Programa ESPRA 2021-2027.

Predsedujoči pove, da organ upravljanja aktivno pripravlja programske dokumente za novo 

programsko obdobje 2021-2027 in povabi mag. Nežo Sautet, da predstavi pripravo novega 

programa ESPRA 2021-2027. (Priloga 3: Evropski sklad za pomorstvo, ribištvo in akvakulturo 

2021-2027)

Ga Sautet v začetku predstavi zakonodajni okvir EU. Nadaljuje s predstavitvijo postopka sklenitve 

Partnerskega sporazuma z EK. Sledi predstavitev izbranih aktivnosti v okviru prednostnih nalog 

unije. Konča pa s predstavitvijo postopka celovite presoje vpliva na okolje, podrobnejših 

vsebinskih podlag za izvajanje aktivnosti in vzpostavitve sistema upravljanja in nadzora.

Predsedujoči se zahvali za predstavitev in vpraša prisotne, ali obstajajo morebitne pripombe 

članov oz. namestnikov oziroma, ali ima kdo vprašanja glede predstavljenega gradiva.

Dr. Pengal ima nekaj vprašanj in pobud. Govori v angleščini, ker jo zanima tudi stališče EK. V 

začetku se zahvali za predstavitev in pove, da je na seji prvič izvedela za možnost vpogleda v 

postopek oblikovanja in vsebino novega OP. Kot predstavnico nevladnih organizacij jo zanima,

kje so objavljeni dokumenti o poteku in vsebini postopka sprejemanja novega OP, z namenom, 

aktivnega sodelovanje pri njegovem oblikovanju. V nadaljevanju poda dva predloga za vključitev 

v bodoči OP. Prvi zajema aktivnosti za obnovitev rek, z vidika odstranjevanja preprek na rekah, 

kar naj bi predvidel že sedanju Evropski sklad za pomorstvo in ribištvo. Predlaga, da se tudi te 

aktivnosti vključijo v naslednji OP za Slovenijo z vsemi cilji in merili. Drugi predlog zadeva 

akvakulturo, z vidika vključitve panevropskega akcijskega načrta za ohranitev jesetra v slovenskih 

rekah. Tudi tu predlaga, da se v naslednji OP za Slovenijo vključijo aktivnosti za ohranitev jesetra 

z vsemi cilji in merili. Na koncu poda še komentar, da je bilo v preteklosti sladkovodno ribištvo 

premalo zastopano v OP, saj ima  Slovenija 10.000 rekreacijskih ribičev, kar ima multiplikativne 

učinke na razvoj turizma in gospodarstva, poleg tega pa se v Sloveniji, zaradi onesnaženosti rek,

s problematiko ohranitve sladkovodnih vrst ukvarja tudi veliko nevladnih organizacij.

G. Švab, se zahvali za vprašanja in komentarje. Pove, da so od leta 2019, ko se je začelo bolj 

intenzivno načrtovanje Programa ESPRA 2021-2027, v pripravo aktivnosti vsake od prednostnih 

nalog vključene delovne skupine, v katere so bili vključeni predstavniki različnih organizacij, med 

drugim tudi predstavniki nevladnih organizacij. Te delovne skupine še vedno delujejo in znotraj 

njih tudi nevladne organizacije. Glede predloga za odstranjevanje preprek na rekah pove, da je 

ta projekt predviden v okviru cilja 1.6 prve prednostne naloge Unije. Glede poribljavanja jesetra v 

slovenskih rekah, pa pove, da so v preteklosti skupaj z zavodom Revivo na to temo že večkrat 

kontaktirali EK in posredovali prejete odgovore, dialog pa vseskozi poteka, smo pa v program tudi 

z vidika omejenih finančnih virov vključili druge aktivnosti glede na izkazane prioritete. 
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Ga. Aminkova v začetku poda nekaj splošnih komentarjev. Zahvali se za vse trud, ki ga Organ 

upravljanja vlaga v pripravo OP ESPRA 2021-2027. Gre za dolg proces, ki zajema veliko 

deležnikov, med katere morajo biti vključene tudi nevladne organizacije. Upa, da je proces

priprave potekal skozi postopek sodelovanja z vsemi deležniki. Tudi EK je pripravila komentarje 

na zadnji osnutek in upa, da bo EK dobila uradni osnutek programa do konca junija. Nadaljnji 

potek bo odvisen od stanja partnerskega sporazuma, ki je bil pred kratkim poslan na EK. Cilj EK 

je, da se pripravi ambiciozni program, kljub temu, da gre za majhen program. Želja EK je, da se 

pripravi strateški program, da bo ribiški sektor postal bolj odporen, da se pripravi program, ki bo 

bolj zelen, inovativen in digitalen. Zelo pomembno je tudi, da program vsebuje oblikovanje novih 

in ohranitev obstoječih zaščitenih morskih območij, pomembno je tudi da imajo aktivnosti

zapisane v programu konkretne cilje, ohranitev obstoječega stanja rek je lahko ena od aktivnosti, 

ki jo EK lahko podpre, potrebno pa se je zavedati da se z vprašanjem poribljavanja ukvarjajo tudi 

nekateri drugi programi, kot je LIFE program. Treba se je torej dobro pozanimati, kateri program 

financira katero aktivnost. Ker program še ni uradno poslan na EK upa, da bo Zavod Revivo lahko 

poslal svoje predloge Organu upravljanja, da mu bo organ prisluhnil in bo s svojimi predlogi

doprinesel k slovenskemu programu. Treba je tudi uporabiti možnost poenostavitve stroškov, ki 

je že bila aktivirana, prav tako je treba uporabiti ESPRA mehanizem za reševanje kriz, ki se lahko 

uporabljajo že od februarja leta 2022. Poudari tudi potrebo po oblikovanju organizacije 

proizvajalcev v ribiškem sektorju Slovenije, z namenom izboljšanja odpornosti sektorja, za kar so 

namenjena sredstva v OP. Na splošno se postopki odvijajo po načrtih, kljub natrpanemu urniku. 

Na koncu še doda, da mora biti partnerski sporazum in OP sprejeta do konca leta 2022.

G. Švab, se zahvali EK, za komentarje. Pove da so se o projektu za poribljavanje jesetrov večkrat 

pogovarjali z Zavodom Revivo, vendar kot je povedala že predstavnica EK, so nekateri projekti 

mejni in imajo možnost pridobivanja sredstev iz drugih programov, kot je LIFE program. Pove 

tudi, da je program za prihodnjo perspektivo trenutno še v osnutku in da bodo zadnjo verzijo delili 

z vsemi partnerji. Glede potrebe po organizacij proizvajalcev pove, da se trudijo z vzpostavitvijo, 

vendar je pomembno, da potreba pride od samih proizvajalcev. Nastane lahko tudi z širitvijo 

lokalnih akcijskih skupin, zato je v novi perspektivi veliko pozornosti namenjeno tem skupinam. 

Glede finančnih instrumentov pove, da so pri študiji sodelovali z Službo vlade za razvoj in 

evropsko kohezijsko politiko, vendar je pri tem poudaril, da je treba imeti na voljo dovolj veliko 

količino finančnih sredstev, da so banke sploh zainteresirane za vzpostavitev takega finančnega 

inštrumenta. Sklad ESPRA 2021-2027 je relativno majhen in zato je mnenja, da za tako majhen 

sklad, finančni instrumenti niso primerni.    

Ker drugih pripomb ni bilo, predsedujoči pozove k glasovanju, kjer se soglasno sprejme sklep: 

SKLEP 5: Odbor za spremljanje se je seznanil s trenutnim stanjem priprave Programa 

ESPRA 2021-2027.

Sledila je točka dnevnega reda razno.

Ad. 6) Razno

Predsedujoči pove, da bo pod to točko dnevnega red predstavljen video o preučevanju delfinov

v Sloveniji, kot primerom dobre prakse.

Še pred prikazom videa se je oglasila dr. Irena Fonda z vprašanjem glede trženja. Predlagala je, 

da bi proizvajalce organizirali s strani uporabnikov, javnih zavodov kot so šole, vrtci, bolnice, 
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domovi za starejše občane, ki imajo interes, da bi kupovali direktno od proizvajalcev, da bi imeli 

na jedilnikih čim več domačih lokalnih morskih jedi. Zanima jo, ali bi bilo to mogoče na kakršenkoli 

način spodbuditi.

Ga. Le Marechal Kolar je odgovorila, da se javne zavode ves čas spodbuja, da kupujejo lokalno,

s čimer pridobijo določene prednosti. Proizvajalce se v okviru OP spodbuja, da se povežejo, 

medtem ko iniciativa povezovanja uporabnikov zaenkrat v OP ni predvidena. Za to v okviru 

ministrstva obstajajo drugi programi, ki uporabnike spodbujajo k nakupu lokalnih proizvodov.

Mag. Sautet doda, da so v osnutku programa ESPRA predvidene tudi aktivnosti. ki osveščajo o 

skupni ureditvi trga in o organizacijah proizvajalcev, prav tako pa o vključitvi v sheme kakovosti. 

Vse te aktivnosti posredno prispevajo tudi k vzpostavitvi organizacije proizvajalcev, vendar pa je 

sektor tisti, ki mora pripraviti merila za vstop, tudi za nacionalno shemo izbrana kakovost 

Slovenije, ki je oblikovana s strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano.

Sledi ogled že predlaganega videa o dobri praksi društva Morigenos, ki se ukvarja s 

preučevanjem morskih sesalcev v Sloveniji.

Po predstavitvi videa se predsedujoči zahvali članom in namestnikom, še posebej pa 

predstavnikoma EK za udeležbo in sodelovanje na 12. redni seji Odbora za spremljanje OP EPSR 

2014-2020.

Na koncu pa še pozove udeležence, da vse spremembe glede članov in namestnikov Odbora za 

spremljanje, posredujejo na Ministrstvo za kmetijstvo gozdarstvo in prehrano.

Zapisal:

Aleš Šifrer

Ana Le Marechal Kolar

                                                        Generalna direktorica in vodja Organa upravljanja

Priloge:

 Priloga 1: Letno poročilo o izvajanju OP ESPR 2014-2020, referenčno leto 2021

 Priloga 2: Trenutno stanje izvajanja OP ESPR 2014-2020, maj 2022;

 Priloga 3: Evropski sklad za pomorstvo, ribištvo in akvakulturo 2021-2027;
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